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护栏网/荷兰网片 fence wire mesh

Holland mesh is called: PVC coated Holland mesh or PVC coated welded wire mesh

荷兰网片又称为：PVC涂塑荷兰网,PVC涂塑电焊网

It is welded by high quality iron wire and made the PVC or PE,PP powder cover surface

treatment after curing, thus having the characteristics of strong adhesion, good corrosion

resistance and bright color.

它是选用优质铁丝焊接而成后,将 PVC或 PE、PP粉末经过硫化处理涂其表面，具有附着力
强、防腐性好，色泽光亮等。

Manufacturing process: Holland wire mesh is welded by plastic processing, electroplating,

hot plating and coating separately.

制造工序:荷兰网是将电焊网片进行涂塑处理,也可单独电镀、热镀及涂塑

Features: good corrosion resistance, aging resistance, beautiful appearance and simple and
quick installation.
产品特点：荷兰网具有防腐性能好，抗老化，美观大方。安装简便快捷。

Holland wire mesh can be widely used as fence, decorative and protective facilities in

industrial, agricultural, municipal, transportation and other fields.

荷兰网片可以广泛应于工业、农业、市政、交通等行业的围栏、装饰、防护等设施中使用。


